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Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wloclawek 31.e8.2017 r.

Szanowny pan

Morek Wojtkowski

Prezyde nt Mi osts Wloc"lqwko

Z powa2aniem

W nawiqzoniu do moich wczelniejszych interpelocji zdnio 7'02'2017r. i g'03' 2017r. 10.07.2017rw sprawie poprowy bezpieczertstwa
yilszkartc6w noprzez wybudowanie orwietrenia LED chodnika przy ur. Korisko-Dziewifiska 9b zwracam siq ponownie do pano prezydenta o udzierenie
od.powiedzi na jakim etapie jest opracowywana dokumentacjo wnioskowanego
oiwietlenia.

Liczq na zrozumienie prolby mieszkaric6w,,mini,, osiedlo Dziewirtska ipozytywne rozpotrzenie za co z g6ry dziqkujg.


